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اگر رسانه نباشد یا باشد ولی آزاد 

نباشد، در جامعه فساد میشود 

 اکثر قتلهای منطقه ناشی

 از عصبانیت و خشونت است 

رئیس جمهوری در آیین افتتاح طرح آبرسانی از سد نسا به شهرهای بم و بروات عنوان کرد:

به میزانی که در کرمان معدن داریم، فرآوری صورت نمی گیرد 
 شرکت های بزرگ صنعتی و معدنی کرمان باید پیشران رفع مشکلات اقتصادی استان باشند 

رئیس جمهور در آیین بهره برداری از فاز اول تصفیه خانه 
و آبرسانی به شهرهای بم و بروات گفت: همه ما در حال 
بندگی  برای  مهم  از عرصه های  یکی  و  امتحان هستیم 
خداوند، گره گشایی کردن از کار خلق خدا و رفع مشکلات 

مردم است
سیدابراهیم رئیسی آبرسانی به بم و بروات را نتیجه کار 
جهادی مسئولان دانست و گفت: آبرسانی به بم و بروات 
این  برای ما هم گواراست که در گرمای طاقت فرسای 

مناطق به ثمر نشسته است.
همه  برای  بندگی  درس  ایام  این  درس  افزود:  وی 
انسان هاست و در این بندگی با امتحانات مختلفی مواجه 

هستیم.
رئیسی خطاب به مسئولان گفت: توجه کردن به مشکلات 
مردم به ویژه مردمی که در عرصه های مختلف از جان و 
مالشان، خوب امتحان پس دادند مورد تاکید است. نمونه 

بارز این خدمت و گره گشایی سردار سلیمانی است.
جبهه  در  ما  رزمندگان  که  همچنان  داشت:  ابراز  وی 
روحیه  با  را  ماندگی ها  عقب  باید  کردند،  عمل  جهادی 

فاضلاب  و  آب  در  که  مشکلاتی  کرد.  جبران  جهادی 
داریم سال ها قبل می توانست رفع شود، اما امروز باید کار 

جهادی کرد تا این عقب ماندگی جبران شود.
رئیس جمهور تصریح کرد: نمی توان گفت پروژه همچنان 
معطل بماند، طرح های نیمه تمام در دستور کار دولت 
است و این مسئله در گرو کار جهادی است. بهره برداری 
طرح آبرسانی به بم و بروات نتیجه کار جهادی مسئولان 

بود.
و  روستا حل شده  هزار  در 3  آبی  تنش  داد:  ادامه  وی 
مابقی نیز در دستور کار است. امروز جبهه  تولید قدرت 
برای همه مدیران و فعالان عرصه تولید، رفع مشکلات آب 

و برق از وظایف جدی است.
رئیسی گفت: پیشرفت در گرو این است که زیرساخت ها 
و  توسعه  داشتیم،  زیرساخت  توسعه  اگر  کنیم.  حل  را 
پیشرفت در صنایع و کشاورزی و گردشگری و ترانزیت 

هم به دنبال خواهد بود.
وی افزود: آبرسانی به بم و بروات برای ما هم گواراست و 
فازهای بعدی این طرح آبرسانی هم در ادامه خواهد بود.

فعال  ایفای نقش شرکت های  و  به سهم  رئیس جمهور 
در منطقه اشاره داشت و بیان کرد: کارهای ارزشمندی 
میزانی که  به  اما  انجام است،  توسط شرکت ها در حال 
در کرمان معدن داریم، فرآوری صورت نمی گیرد و این 
حتما باید مورد توجه باشد که به فرموده  رهبری با خام 

فروشی مخالفیم.
وی ادامه داد: باید تولید و ارزش افزوده ایجاد کنیم که 
زمینه آن در استان کرمان وجود دارد.  شرکت های مس و 
گل گهر و دیگر شرکت ها وارد حل مشکلات مردم شوند.

رئیسی تصریح کرد: شرکت های بزرگ صنعتی و معدنی 
استان باید پیشران رفع مشکلات از جمله اقتصادی باشند.

فعال در  با همکاری شرکت های  ابراز داشت: کاری  وی 
و  همراهی  این  و  است  تقدیر  قابل  شده  انجام  منطقه 
ادامه  باید  برای رفع مشکلات فاضلاب و برق  همگرایی 

یابد.
رئیس جمهور گفت: کار جهادی در آبرسانی و برق رسانی 

در استان کرمان باید ادامه پیدا کند.

نشست خبری رییس دادگستری و دادستان بم 
رییس دادگاه بخش بروات در نشست خبری به به مناسبت هفته قوه قضاییه:

مناسبت هفته قوه قضاییه:
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علی اکبر محرابیان روز جمعه در آیین افتتاح آبرسانی 
از سد نسا به شهرهای بم و بروات و ۱۵ طرح صنعت 
برق و تصفیه خانه فاضلاب سیرجان در استان کرمان 
افزود: یکی از معضلات استان کرمان این بود که حتی 
یک گَرم از معادن بسیار ارزشمند این استان در کرمان 
فرآوری نمی شد و تمام به صورت خام صادر و میلیون 
ها تن ذخائر ارزشمند سالانه استخراج و از طریق جاده 
ها و کشتی ها به دیگر مناطق کشور و خارج از کشور 

ارسال می شد.
وی تصریح کرد: طرحی با تدبیر دولت وقت و حمایت 
تا چه  نوشته شد  استان کرمان  نمایندگان  و  مدیران 
کنیم این منابع ارزشمند در استان به ثروت، اشتغال و 
ارزش افزوده تبدیل شود و در این مسیر بزرگ توسعه 
که بی شک نمونه آن را بسیار کم داریم، موضوع آب باید 

مورد توجه ویژه قرار گیرد.
وزیر نیرو تاکید کرد: استان کرمان از دیرباز در منابع 

آب فقیر بوده و روز به روز بر این فقر اضافه می شود 
چون استان دائم در حال پیشرفت و رشد است و باید 
برای موضوع آب تدبیر بسیار جدی داشته باشیم که 
با حمایت دولت و مصوبات سفر نخست استانی دولت 
سیزدهم به استان کرمان این کار به خوبی آغاز شده 

است.
وی با بیان اینکه ما چهار برنامه را برای تامین آب کرمان 
در دستور کار داریم افزود: برنامه اول این است که از 
ذخائر آب های سطحی و سدهای استان کرمان بتوانیم 
حداکثر فایده را ببریم و پروژه هایی در جنوب، شرق و 
دیگر نقاط این استان به همین منظور تعریف شده است.

محرابیان با اشاره به پروژه انتقال آب از سد نسا به شهر 
سد  برای  موضوع  همین  کرد:  بیان  بروات  و  بم  های 
جیرفت و تامین آب این شهر و سد شهیدان امیرتیموری 
برای شهر رابر و مناطق اطراف آن پیش بینی شده که 
به  نیاز  هم  برخی  و  هستند  نهایی  مراحل  در  حمایت و اعتبارات کافی دارند.برخی 

وی با اشاره به استفاده از بهترین منبع آب و شیرین 
این کلان  اجرایی  عملیات  کرد:  بیان  دریا  آب  سازی 
پروژه در سال ۱3۸۹ با حمایت دولت وقت آغاز شده 
و در ادامه با حمایت خوب مدیران دولت های یازدهم 
و دوازدهم ادامه پیدا کرده و در انتها و در دولت مردمی 

کار به خوبی پیش رفته است.
وزیر نیرو خاطرنشان کرد: در دولت مردمی پیش بینی 
شده عملیات خط دوم انتقال آب از دریا اجرایی شود 
که رییس جمهور کلنگ عملیات اجرایی آن را به زمین 

زده اند.
وی ادامه داد: طرح انتقال آب دریا به اصفهان در طول 
سه ماه بیش از 3۵ درصد پیشرفت داشته، 6۰۰ کیلومتر 
از مسیر آماده سازی، 3۰۰ کیلومتر حفر کانال  و ۱۰۰ 

کیلومتر هم لوله گذاری شده است.
محرابیان گفت: مسیر انتقال آب دریای عمان به استان 
های سیستان و بلوچستان، خراسان جنوبی و خراسان 
رضوی نیز در حدود ۱۰ درصد پیشرفت دارد و خطی 

هم برای استان فارس اختصاص یافته است.

وی تصریح کرد: برای تامین آب آشامیدنی استان کرمان 
به ویژه برای مناطق شمالی این استان تدابیری اندیشیده 
کرمان،  شهرهای  برای  تا  شده  صادر  تخصیص  و  ایم 
سیرجان، رفسنجان، انار و زرند از خط انتقال آب خلیج 
فارس آب آشامیدنی و بهداشتی پایدار را تامین کنیم که 
کلنگ عملیات اجرایی این مسیر ۲۰ بهمن سال ۱۴۰۱ 
بر زمین زده شده و با سرعت بسیار خوبی این پروژه در 

حال اجرا است.
مالی  تامین  برای  سفر  این  امیدواریم  داد:  ادامه  وی 
این طرح موثر باشد، البته برای تامین منابع مورد نیاز 
ریاست  و تصمیم  تایید  فکرهایی شده که در صورت 

محترم جمهور کار را انجام خواهیم داد.
فاضلاب  طرح  بر  علاوه  کرد:  خاطرنشان  محرابیان 
بهره  حال  در  ترکیبی  سیکل  نیروگاه   ۲ سیرجان، 
برداری و ۲ نیروگاه سیکل ترکیبی و ۲ پروژه برق انرژی 
خورشیدی را در سیرجان در دست اجرا داریم که جزو 
افتخارات دولت است تا بتوانیم موضوع ناترازی برق را با 
بهترین و پاک ترین و ارزان ترین روش ها برطرف کنیم.

انتقال یکی از با کیفیت ترین آب های ایران به بم

آگهی فقدان سند مالکیت

نظربه اینکه  رضا درخشان فرزند حسین  به شماره ملی 3۱۱۰۹۱6۹۵۹  به استناد دوبرگ استشهادیه گواهی امضاء شده منظم به تقاضای 
کتبی جهت دریافت سند مالکیت المثنی ششدانگ  پلاک 3۵ فرعی از3۸۰۴ اصلی واقع در بخش ۲۹ کرمان متعلق بوی به علت جابجایی 

مفقودشده با بررسی معلوم گردید ذیل ثبت ۹۵3۲ صفحه۱۸۱ دفتر جلد ۵۴ بنام غلام رضا درخشان  با شماره چاپی6۲۵6۵۰/ 3صادر 
وتسلیم گردیده وازین اداره تقاضای صدور سند مالکیت المثنی پلاک فوق را نموده لذا بنا به درخواست نامبرده وبرحسب دستور اصلاح 
تبصره یک ماده ۱۲۰آیین نامه قانون ثبت مراتب در یک نوبت آگهی ، تا چنانچه شخص یا اشخاصی مدعی انجام معامله نسبت به ملک 

مرقوم ویا وجود اصل سند مالکیت مورد ادعا نزد خود می باشند از تاریخ انتشار این آگهی )یک نوبت است (ظرف مدت ۱۰ روز مراتب را با 
ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله کتبا« به اداره ثبت اسناد واملاک شهرستان بم اعلام نمایند بدیهی است پس از انقضای مهلت مقرر در 
آگهی )۱۰روز( هیچگونه ادعایی از هیچکس مسموع نخواهد بود واین اداره وفق ضوابط ومقررات نسبت به صدور سند مالکیت المثنی بنام 

مالک  اقدام خواهد نمود ./.

حسین فتحی زاده چناری - سرپرست اداره تبت اسناد و املاک شهرستان بم 

آگهی مزایده

 شهرداری بروات قصد دارد رستوران واقع در بوستان افراز را از طریق مشارکت در ساخت و بهره برداری واگذار نماید لذا متقاضیان می توانند جهت شرکت در 
مزایده و دریافت اسناد به واحد امور قراردادهای شهرداری مراجعه نمایند.

روابط عمومی شهرداری بروات

آگهی فقدان سند مالکیت

نظربه اینکه خانم  مژده مطهریان فرزند حمید  کد ملی 3۱۱۰۹۴3۰۸ به استناد دوبرگ استشهادیه گواهی امضاء شده منظم به تقاضای 
کتبی  و وکالت نامه شماره ۹۴۵۹7 تاریخ ۱۴۰۲/۰3/۲۴ جهت دریافت سند مالکیت المثنی  ششدانگ   پلاک ۱۲ فرعی از  ۵۱7۸ اصلی  

واقع در بخش ۲۹کرمان متعلق به اقای صالح عسکری برواتی   به علت جابجایی مفقودشده با بررسی معلوم گردید تحت شماره چاپی  
۱3۸6۸۱و شماره دفتر الکترونیک ۱۴۰۱۲۰3۱۹۰۰۱۰۰337۱  بنام صالح عسکری برواتی صادر وتسلیم گردیده ، ازین اداره تقاضای صدور 

سند مالکیت المثنی پلاک فوق را نموده لذا بنا به درخواست نامبرده وبرحسب دستور اصلاح تبصره یک ماده ۱۲۰آیین نامه قانون ثبت 
مراتب در یک نوبت آگهی ، تا چنانچه شخص یا اشخاصی مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم ویا وجود اصل سند مالکیت مورد ادعا نزد 
خود می باشند از تاریخ انتشار این آگهی )یک نوبت است (ظرف مدت ۱۰ روز مراتب را با ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله کتبا« به اداره 
ثبت اسناد واملاک شهرستان بم اعلام نمایند بدیهی است پس از انقضای مهلت مقرر در آگهی )۱۰روز( هیچگونه ادعایی از هیچکس مسموع 

نخواهد بود واین اداره وفق ضوابط ومقررات نسبت به صدور سند مالکیت المثنی بنام مالک  اقدام خواهد نمود

حسین فتحی زاده چناری - سرپرست اداره تبت اسناد و املاک شهرستان بم 
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در سرزمین تاریخ و اسطوره، همچنان شاهنامه می خوانیم
حدود دو سال است که محفل ادبی »عصرهای شاهنامه« با همت داوطلبانه جمعی از فرهنگ دوستان  و اهالی رسانه و حضور گرم شهروندان بمی و استاد محمدعلی علومی در حال 
برگزاری است. در این جلسات داستانها خوانده و درخصوص پندها و حکمتهای شاهنامه ی حکیم ابوالقاسم فردوسی گفتگو می شود و اساتید نیز شرحی بر درون مایه های تاریخی، 

اساطیری، ادبی و کلامی داستانها ارائه می دهند؛ در روزهایی که آشنایی با هویت ملی و همچنین تاریخی که بر ایران عزیز گذشته است، بیشتر به کارمان می آید.
فصل دوم این محفل دوشنبه ها ساعت 17 در تکیه ارگ بم و با همکاری حوزه فرهنگی  و  روابط عمومی شهرداری بم برگزار می شود. 
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به گزارش روابط عمومی شهرداری بم روز یکشنبه مورخ  چهارم تیرماه محمد برزنگ فرماندار بم به همراه معاون توسعه و برنامه ریزی ،ریاضی شهردار بم و 
رئیس راه وشهرسازی بم با مهندس حافظی مدیر کل راه شهرسازی و محمدیان مدیر کل بنیاد مسکن استان دیدار کردند .

در این دیدار در خصوص فاز اول 73 هکتاری طرح جهش تولید مسکن به بحث و تبادل پرداخته شد.
قرارداد آماده سازی و زیرسازی طرح مسکن ملی زمین شامل )زیرسازی و جدول گذاری معابر ( با شهرداری بم طی تفاهم نامه ای منعقد شد .

شایان ذکر است فاز اول طرح ملی مسکن  73 هکتار بوده و برای 2هزار 1۸0 واحد مسکونی در بم اجرا خواهد شد .

شهرداری بم پیمانکار آماده سازی پروژه ۷۳ هکتاری طرح جهش تولید مسکن شد
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طلوع بم - ناهید ذاکری:  معین افشاری رئیس 
مناسبت  به  که  نشستی  در  بروات  قضایی  حوزه 
اینکه  به  اشاره  و  شد  برگزار  قضائیه  قوه  هفته 
گرامیداشت هفته قوه قضائیه بهانه ای است برای 
زنده نگه داشتن یاد شهید مظلوم بهشتی است تا 
ما با زنده نگه داشتن یاد چنین شخصی بتوانیم در 

امر خدمتگزاری به خودمان و مردم کوشا باشیم.
وی افزود: دادگاه عمومی شهر بروات اسمش دادگاه 
بخش هست اما وقتی آن را از لحاظ وسعت مقایسه 
می کنیم بزرگترین بخش استان از لحاظ مساحت 
جغرافیایی است و حدود 6۰ هزار نفر جمعیت دارد.

واسطه  به  حقوقی  پرونده های  داد:  ادامه  وی 
پرونده هایی  جدید  ارگ  اقتصادی  ویژه  منطقه 
بسیار سنگین با ارزش های مالی چندهزار میلیارد 
واسطه  به  آن  کیفری  های  پرونده   و  تومانیست 
خشن بودنشان پرونده  های مهمی محسوب می 
شوند  مثلا ما سال گذشته در فاصله ۵ ماه 7 قتل 
داشتیم، از طرفی بخاطر اینکه اقتصاد بروات به آب 
و زمین و خرما وابسته هست عمده پرونده های ما 
وقتی ریشه یابی میشود دلیلش همان آب و زمین 
و مسائل اقتصادی است. وی یادآور شد: در سال 
گذشته  ۹۵۸۵ پرونده  در این حوزه قضایی ثبت 
شده و  ۹۴۸۹ خروجی داشتیم و در سال ۱۴۰۲ 
و ۲3۸۱  داشتیم  ثبتی  پرونده  تیر۲3۰۴  اول  تا 
پرونده خارج شده است و عملکرد مثبت 77 برای 
این دادگاه ثبت شده است. از سمتی هم با وجود 
تمام محدودیت ها از جمله نیروی کار و کمبود 
قاضی دادگاه بخش رتبه اول را در استان داریم و 
فقط بواسطه تلاش شبانه روزی و دغدغه مندی 

همکارانمان بوده است.
وی تصریح کرد: ما همیشه با مشکلات متعددی 
که بعضا تمام شهرستان را پوشش میدهد مواجه 
هستیم و همیشه تلاش بر این بوده است تا با تصمیمِ 
جمعی مسئولین بهترین نتیجه را شاهد باشیم. در 
حال حاضر با مشکل تنش های آب در روداب غربی 
روبرو هستیم و امسال مخزن سد به دلیل پایین 
بودن نزولات آسمانی در پایین ترین وضعیت آبی 
است. از طرفی  هم صنعت متقاضی آب خودش 
بود و از سویی هم آب آشامیدنی از مدار جدا شد 
و باعث شد کمبود آب برای کشاورزان محسوس 
باشد و مجبور شدند به اندازه ای آب مصرف کنند 
تا درختان آنها حفظ شود مخصوصا روستای طرز 
شرایط خاصی دارد و امکان استخراج چاه  در آنجا 
از  کانال شهید رجایی  ندارد.  قنات هم  و  نیست 
ابتدا تا انتهای آبادی را پوشش و در دسترس بوده 
و در سالهای قبل به دلایل مختلف ۲ جوی غیر 
استاندارد بجز کانال شهید رجایی بنام جوی منبع 
و دشتی هم  ایجاد شده است و آب ۲۴ ساعته در 
اختیار آنان بوده است و این در اختیار داشتن  آب 
مازاد باعث تصرف اراضی و منجر به احداث باغ شده 
و با تنش آبی که ایجاد شده، برایشان سخت است 
که باغات آنها آسیب ببیند و اختلاف شدید بین بالا 

و پایین طرز ایجاد و احتمال درگیری و نزاعِ شدید 
و منتهی به قتل وجود داشت و به همین دلیل آب 
کانال شهید رجایی تا تعیین تکلیف موضوع و وجود 

اختلاف قطع شد.
استان  سطح  در  بم  شهرستان  کرد:  اظهار  وی 
کرمان در بحث کشف مشروبات الکلی، تصادفات 
و کشف سلاح غیرمجاز در رتبه های بالا قرار دارد 
که متاسفانه بیش از ۵۰ درصد آمارهای این سه 
موضوع در شهرستان بم مربوط به حوزه قضایی 

بخش بروات است.
وی در خصوص آمار مشروبات مکشوفه گفت: یکی 
از دلایل ضایعات خرما  است و فراوانی ضایعات 
خرما تمایل افراد را بیشتر می کند تا آن را تبدیل به 
مشروبات الکلی کنند و فضا و مکان را برای تولید در 
اختیار دارند. در بحث سلاح غیرمجاز هم متاسفانه 
بیشتر افراد مسلح به سلاح هستند و بعد از کشف 
سلاح اعلام می کنند جهت حفاظت و حراست از 
باغات در فصل برداشت محصول است که باید این 

امنیت و اطمینان برای کشاورز حاصل شود.
وی در خصوص وقوع جرائم خشن گفت: اکثر  قتل 
ها ناشی از خشونت و عصبانیت است  که براحتی 
قابل مدیریت هستند و  متاسفانه افراد بابت یک 
مسئله بی اهمیت نام قاتل را یدک می کشند. وی 
پرونده ها   اکثر  قبل  اینکه در سالهای  به  اشاره  با 
دعاوی مالی و ملکی بودند و تعداد کمی از آنها 
در سال  کرد:  بیان  است  بوده  خانواده  به  مربوط 
های  پرونده   عمدهٔ  گذشته  نیمه سال  و  جدید 
حوزه قضایی و دیگر حوزه های قضایی مربوط به 
پرونده های خانوادگی از جمله طلاق، نفقه، مطالبه 
مهریه و حضانت فرزندان مشترک است که این 
مسئله یک آسیب چند بعدی است و به تمام ابعاد 
زندگی آسیب می زند است و مسائل مالی یکی از 
تهاجم فرهنگی و  دلایل مهم است و دوم بحث 
پیدا  رواج  که  است  و شرع  عرف  از  خارج  روابط 
کرده است و بی بندوباری های اجتماعی و سایر 
مسائل سبب شده ما ثبت دعاوی خانوادگی علی 
الخصوص طلاق را شاهد باشیم. ما در سال گذشته 
تعداد ۱6۸ پرونده طلاق داشتیم و در سال جدید 

تا کنون 3۴ عدد ثبت شده است.
دادگستری  جابجایی  خصوص  در  افشاری  دکتر 
به ساختمان کتابخانه بروات و نارضایتی هایی که  
ابراز  در این زمینه از طرف بعضی از همشهریان 
که  زمانی  پایان سال ۹۵  کرد:  اظهار  است  شده 
دادگستری و رئیس کل وقت موفق شد موافقت 
احداث  برای  را  کشور  قضاییه  قوه  ارشد  مقامات 
درخواست  از  ناشی  کند  اخذ  بروات  در  دادگاه 
و تقاضا و تمایل مردم بروات بود و اعلام نیاز در 
منطقه کردند و زمینه را فراهم کردند و  ساختمانی 
را بصورت امانی واگذار کردند به دادگستری استان 
که بتواند دادگاه را احداث کند. با توجه به شنیده 
های بنده این ساختمان ، ساختمانی است که بعد 
از زلزله ساخته شده و بنا بوده به عنوان مهد کودک 

از آن استفاده شود که اختصاص داده شد به دادگاه 
زمان  در  اینکه  به  بروات.باتوجه  بخش  عمومی 
احداث اینجا دو قاضی و 3 کارمند داشت فضا کافی 
بود اما الان ما 3 قاضی و ۱3 کارمند داریم و فضای 
اینجا پاسخگوی همکاران نیست ما بدلیل کمبود 
فضا میز دو نفر از همکاران را به اتاق خودم انتقال 
دادیم. در فضایی کمتر از ۱۲ متر ۵ میز گذاشته ایم 
بخواهد  رجوع  ارباب  که  نیست  فضایی  بنابراین 
داخل اتاق باشد و از همه مهمتر اینکه فضای انتظار 
این دادگاه با توجه به ازدحام جمعیت و بیماری 
هایی که ما سال گذشته شاهد آن بودیم  در حد 
هست.  جدی  آسیب  یک  این  و  هست  متر   ۲۰
دادگاه فعلی نه پاسخگوی نیاز ما هست و نه در 
شأن مردم شریف بروات، چون از همه جای استان 
و کشور مراجعه کننده دارد پس باید ساختمانی 
باشد که در شأن شهر باشد. ما باید زمینی مناسب، 
آن  به  همه  و  می دهد  ارائه  عمومی  خدمات  که 
دسترسی داشته باشند را برای راه اندازی و احداث  
دادگاه ارائه دهیم تا بودجه ای که قرار است برای 
آن در نظر گرفته شود، که 3 سال طول خواهد 
کشید. ما اکنون از لحاظ فضا واقعا با مشکل روبرو 
هستیم بنابر این تا آن زمان ما باید موقت از جایی 
استفاده کنیم. مکانهای زیادی پیشنهاد داده شد اما  
فاقد فضای انتظار مناسب برای ارباب رجوع بودند 
و تنها ساختمانی که از لحاظ فضا مناسب خدمات 
بود که متاسفانه  بالای کتابخانه  بود طبقه  دهی 
بخاطر عدم اطلاع رسانی به شهروندان تصور آنها 
بر این بود که ما از ورودی و طبقه پایین کتابخانه  
دست مجرم و متهم را بگیریم و به طبقه بالا ببریم 
درصورتیکه چنین چیزی نیست و من شخصا این 
قول را به همه عزیزان میدهم که اگر انتقال دادگاه 
به محل کتابخانه بخواهد کوچکترین صدمه ای به 
به  نیاز یک جوان  یا  و  کتابخوانی  فرهنگ  بحث 
انجام نمی دهم.  را  باشد آن  مکان مطالعه داشته 
چیزی که مد نظر هست، بنا هست از خیابان بغل 

سمت راست کتابخانه یک ورودی و پله ای جداگانه 
به بالا زده بشود و دسترسی طبقات بالا به پایین 
بسته و حتی عایق بندی کافی برای اینکه صدای 
ترددها و اقدامات دادگاه برای طبقه پایین ایجاد 
نکند انجام شود. البته قرار نیست دادگاه بخواهد 
الزام و اجبار  به  یا بخواهد  مکانی را غصب بکند 
مکانی را بگیرد. این موضوعی است که پیشنهاد آن 
رابه رئیس کل خودمان داده ام و قرار است  ایشان 
با رئیس کل ارشاد استان مطرح کنند که اگر به 
توافق رسیدند طبقه بالای ساختمان کتابخانه به 
صورت امانت به دادگاه داده می شود تا بعد از اینکه 
دادگاه صاحب ساختمان شد مجزا شود. در نشست 
هایی که در قوه قضاییه داشتیم  این موضوع را 
آیتم  اگر هر مکان دیگری که  مطرح کردیم که 
های لازم را داشته باشد معرفی کنید ما استقبال 

می کنیم که مورد تائید تمام شهروندان باشد.
اراضی تصرفی  که در  وی در خصوص واگذاری 
انجام شده  آن ساخت و ساز و یا کاشت درخت 
است گفت: ما در مصوبات متعددی که برای حفظ 
حقوق بیت المال خودمان هم در این دادگاه و هم 
در دادگاه بم داشتیم. نهادهای اداری ما یکسان و 
مشترک هستند بنابراین بعضی از نشست ها در 
دادگاه بم برگزار شده که خروجی آن مال این حوزه 
هم بوده ما اولین اولویت را پیشگیری از وقوع جرم 
گذاشته ایم. به منظور جلوگیری از تصرف بیشتر 
اراضی ملی، برای هر آبادی با حفر کانال یک حدی 
این  از  بیش  و  ایجاد شود  مانع  تا  مشخص شود 
تصرفات نداشته باشیم و در مرحله دوم بحث تعیین 
تکلیف اراضی تصرفی است. وقتی سند به نام منابع 
طبیعی باشد به محض اینکه متوجه تصرفات شویم 
طبق ظرفیت های قانونی و دستور قضایی نسبت 
به رفع تصرف اقدام می شود. در یک ماه گذشته در 
روداب غربی بین ۵ تا ۱۰ دستور قضایی دادیم و با 
همکاری یگان حفاظت منابع طبیعی و انتظامی با 
مجوز نسبت به تخریب و تصرف عدوانی اقدام شود.

پرونده های مشروبات الکلی، سلاح غیرمجاز و تصادفات زیاد است 

 اکثر قتلهای منطقه ناشی از عصبانیت و خشونت است 

با تنش آبی و مسائل قضایی آن مواجهیم 

دادگاه بزرگترین بخش استان هستیم اما فضای کافی نداریم

رییس دادگاه بخش بروات در نشست خبری به مناسبت هفته قوه قضاییه:
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رئیس  رمضانی  نژاد: حسین  مونا موسی   - بم  طلوع 
دادگستری شهرستان بم در نشستی که بمناسبت هفته قوه 
قضائیه در خصوص عملکرد این حوزه قضایی گفت: کل حوزه 
قضایی شهرستان بم طی یک سال گذشته بالغ بر 37 هزار 
پرونده ورودی داشته که از این تعداد ۱۲,۵۰۰ هزار پرونده 
مربوط به حوزه دادگاه و تعداد ۱6,۰۰۰ پرونده مربوط به حوزه 
دادسرا و همچنین بیش از ۸,۰۰۰ پرونده مربوط به مجموعه 
شوراهای حل اختلاف بم بوده البته بخشی از این آمار مربوط 

به تکرار ورود پرونده به مراجع مختلف است.
وی افزود: علیرغم این حجم از ورودی پرونده که ما نسبت 
به یک سال قبل آن بالغ بر ۴ درصد افزایش ورودی پرونده 
به مجموعه حوزه قضایی را داشتیم و با تلاشی که همکاران 
یعنی  کردند  مختومه  را  پرونده   37۱۰۰ از  بیش  داشتند 
علیرغم افزایش ورودی، افزایش خروجی هم داشتیم و از تعداد 
پرونده ای که وارد شده با کاهش یک درصد مثبت، پرونده در 

مجموعه حوزه قضایی را داشتیم.
تعیین  جمله  از  مجموعه  در  شاخص  موارد  داد:  ادامه  وی 
تکلیف پرونده  های مسن و معوقه در حوزه شهرستان بم بود. 
بعضی از پروندها از نرُمی که داشتند بیشتر طول کشیدند مثلًا 
پرونده با موضع فرضاً خلع ید در یک بازه زمانی میبایست 
تعیین تکلیف بشود ولی بیشتر طول کشید و ما عملکرد و 
تمرکزمان را گذاشتیم روی پرونده های مسن و خوشبختانه 
مسن  پرونده  کاهش  درصد  با 6  گذشته  سنوات  به  نسبت 
داشتیم. همچنین بحث کاهش اطاله دادرسی در پرونده ها و 
کم کردن متوسط زمان رسیدگی که همکاران در این مورد هم 
همکاران تلاش خوبی داشتند و بهبود عملکرد داشتیم. بحث 
افزایش کیفیت رسیدگی ها و اتقان آرا در کنار توجه به آمار 
عملکرد که خوشبختانه همکاران ما در حوزه شهرستان بم در 
یک سال گذشته رتبه ای خوب در سطح کشور داشتند و در 
جشنواره هایی که برگزار شده است همکاران ما شرکت داشتند 
و رتبه های خوبی را کسب کردند که نشان می دهد بغیر از 
بحث آمار و عملکرد ما بحث کیفیت رسیدگی و اتقان آرا را هم 
مد نظر داشتیم و بحث اجرای دقیق سند تحول قضایی قوه 
قضاییه که دارای ابعاد مختلفی هست و سیاستهای کلان قوه 
قضائیه را در جهت بهبود عملکرد مد نظر دارد که مورد تاکید 
رئیس کل دادگستری استان هم بوده در اجرای سند تحول 
بحث کاهش اطاله دادرسی و توجه به کاهش آمار پروندها و 
موجودی پرونده ها، بحث دادرسی الکترونیکی، ابلاغ الکترونیک 
که بهبود عملکرد در حوزه شهرستان بم داشته است و آیتم 
های مختلفی در حوزه پیشگیری و حفظ حقوق بین المال و 
تمامی اهداف و رویکردهایی که در دستگاه قضایی دارد سعی 
کردیم سند تحول را مورد توجه قرار دهیم و بر اساس آن 

جلو برویم.
وی یادآور شد: در بحث دادرسی الکترونیک و پرونده  های 
بدون کاغذ عملکرد حوزه قضایی شهرستان بم رو به پیشرفت 
بوده است و ۱۹ درصد از پرونده های ما بصورت تمام الکترونیک 
یعنی بدون کاغذ رسیدگی شده و از نظر تعداد پرونده هم 
به سال گذشته رشد خیلی  نسبت  که  بوده  پرونده   ۴7۲۲
خوبی داشته و بالغ بر ۹۸ درصد ابلاغ الکترونیکی داشته است.

وی خاطر نشان کرد: برای اولین بار در تاریخ قضایی شهرستان 
بخش  حوزه  در  را  المال  بیت  حقوق  حفظ  شورای  ما  بم 
دهبکری داشتیم و اقدامات خوبی در جهت رفع تصرف اراضی 
ملی و مواردی که تصرفات غیر مجاز انجام شده بود، تغییر 
کاربری ها که معضل بزرگی بود و گزارش های متعددی ارایه 
می شود همچنین بحث رفع تصرف از حریم و بستر رودخانه 
ها و چاههای غیر مجاز اقدامات خوبی انجام شد. در کل این 
یک سال بالغ بر ۲۰ جلسه شورای پیشگیری از وقوع جرم در 
دادگستری بم داشتیم که 7 جلسه را با حضور مدیر کل های 
استان برگزار کردیم به این دلیل که اگر مشکلی وجود دارد 

ریشه ای حل شود.
وی در خصوص حریم رودخانه ها و تجاوز به آن گفت: مشخص 
کردن حریم و بستر رودخانه ها با وزارت نیرو با تصدی اداره 
امور آب منطقه ای است. رفع تصرف از حریم رودخانه ها باز 
از وظایف وزارت نیرو هست. در قانون اشاره شده که با حضور 
نماینده دادستان و نظارت دادستانی است که دادستانی بم و 
همکاران ما در منطقه حاضر و رفع تصرف هم انجام شده است. 
الان که وضعیت ها مشخص شده ، وضعیت تصرفات هم سریع 

مشخص می شود و دستوری که باید صادر شود جهت رفع 
تصرف، بنوعی صادر و رفع تعیین تکلیف می شود.

از  یکی  گفت:  اشتغال  و  تولید  از  حمایت  در خصوص  وی 
کارخانجات تولیدی که از سال ۹6 تولید آن با مشکل روبرو 
شده بود با تشکیل جلسه ای و مصوباتی که صورت گرفت و 
بحث تولید و اشتغال بهبود پیدا کرد. دستگاه قضا خودش را 
در چارچوب قوانین ، مقررات و ضوابط حامی تولید و اشتغال 
می داند و بنوعی خودمان را همراه و همگام با سیاستهای نظام 
و دولت می دانیم و هر کاری که در بعد قضایی نیاز باشد انجام 

دهیم حداکثر تلاشمان را انجام می دهیم.
سال  در  جرم  وقوع  از  پیشگیری  شورای  کرد:  تشریح  وی 
گذشته با مجموع آیتم هایی که معاونت پیشگیری از وقوع 
جرم استان اعلام کرد رتبه اول را در استان بدست آورد و در 

سال ۱۴۰۰ هم ما رتبه دوم را در استان بدست آوردیم.
وی در خصوص اقداماتی که برای شهرک امام صورت گرفته 
است گفت: در خصوص ۱۰۰ هکتار اراضی، در آخرین مرحله 
هستیم و باید یک نقشه  تفکیکی و جزئی از ناحیه شهرداری به 
اداره کل راه و شهرسازی استان ارائه شود و بر اساس مصوبات.

شورای پیشگیری از وقوع جرم دادگستری استان انتقال اسناد 
به نام شهرداری انجام شود که آنجا براساس قطعاتی که واگذار 
شده و قراردادهایی که با مردم دارند مشکل سند مردم هم 
حل شود. بیش از ۲7۰۰ خانوار با این اقدام شورای پیشگیری 
وضعیت مالکیتشان تثبیت می شود و خیلی از مشکلات جانبی 
از جمله تصرفات غیر مجاز و خرید و فروش ها در این شهرک 
حل میشود. ۲۰۰ هکتاری هم که مانده است مصوبه داشتیم و 
در حال پیگیری هستیم یکسری مشکلات در رابطه با تداخل 
پلاک های ثبتی و تحدید حدودها و مالکیت شخصی بعضی از 

پلاک ها را داشتیم که در حال پیگیری هست.
وی اظهار کرد: تصرفات غیر مجازی در محدوده شهرک امام 
داشتیم که دستگاه قضایی ورود پیدا کرد و وضعیت مالکیت 
اشخاصی که خرید و فروش میکردند مشخص شد. با تثبیت 
مالکیت این اراضی بحث تصرفات غیر مجاز هم بنوعی حل 

خواهد شد
وی در خصوص اصلاح قوانین تاکید کرد: قوانینی که الان در 
برخورد با قاچاق انسان و حمل اتباع تدوین شده است و حاکم 
هستند این قوانین، قوانینی نیستند که جهت برخورد قاطع 
دست ما را باز بگذارند. بحث قاچاق انسان و اتباع معضلی شده 
است که حقیقتا امنیت خیلی از مردم را در جاده ها با خدشه 
مواجه کرده و تردد در این مسیرها مردم را در ساعات پایانی 
شب و ساعات ابتدایی روز مقداری با مشکل مواجه کرده که 
باید هم در بحث اصلاح قوانین و هم در بحث برخورد امنیتی 
و قضایی در این خصوص یک مطالبه عمومی باشد و باید از 
طرف مسئولین قضایی،نظامی ، انتظامی و اجرایی شهرستان 

برخورد جدی انجام شود.
بهنام جعفری زاده دادستان شهرستان بم در خصوص نقش 
بسیار مهم رسانه گفت : اگر در جامعه رسانه ها سالم، منعکس 
کننده مشکلات و درخواست های مردم و ارزش های جامعه 
باشند طبیعتاً آن جامعه یک جامعه سالم است و اگر بالعکس 
رسانه خلاف این باشد و ضد ارزشها را منعکس کند باعث 

می شود که افکار عمومی به مرور زمان تغییر کند.
وی افزود: یکی از وظایف دستگاه قضایی برخورد با فساد، کم 
کاری ها و ترک فعل ها هست در این زمینه رسانه ها می توانند 
به ما بسیار کمک کنند  چون موضوعات مختلفی وجود دارد و 
ممکن است برخی اتفاقات بیفتد و ما مطلع نشویم ولی رسانه 
ها با اشرافی که نسبت به بعضی موضوعات دارند به ما اعلام 
کنند.رسانه نبض مطالبه گری جامعه است. اگر رسانه نداشته 
باشیم یا داشته باشیم و آزاد نباشد و نتواند همه موضوعات را 

منعکس کند طبیعتاً در آن جامعه فساد بیشتر است.
ما سعی کردیم از اخبار رسانه ها استفاده کنیم و علیه هیچ 

خبرگزاری و یا صفحات مجازی اعلام جرمی نداشتیم.
وی به ساخت و ساز در اراضی مزروعی و حریم بستر رودخانه 
در دهبکری اشاره کرد و گفت: افرادی در بستر رودخانه ساخت 
و ساز کرده بودند و قطع اشجار داشتند. حریم و بستر رودخانه 
مشخص نبود و برای استعلام گرفتن این اداره می گفت جزء 
حریم است و دیگری می گفت نیست و برخوردها سلیقه ای بود 
و امتیاز آب و برق برای یکی انجام می شد و برای یکی انجام 
نمی شد و بزرگترین مشکل بی ضابطگی بود. ادعای برخورد با 

افراد که دست به تصرف می زدند وجود داشت ولی حریم و 
بستر مشخص نبود کجاست. افرادی مجوز می گرفتند و ویلا 
می ساختند و به فرد دیگر مجوز داده نمی شد. اولین کاری 
که انجام دادیم تمام مدیر کل ها را خواستیم تا حریم ترسیم 
شود و این اتفاق افتاد.ساخت و سازهایی که در حریم و بستر 
رودخانه بنا شده بودند تخریب شدند و این تصمیمی بود که 
در شورای پیشگیری و شورای حفظ حقوق بیت المال و ریاست 

آن را رئیس دادگستری برعهده دارند.
در بحث اراضی مزروعی هم سال ۸۸ آخرین باری بوده که 
طرح هادی بخش دهبکری در آن توسعه داده یا اصلاح شده 
است و بصورت قانونی هر ده سال یک بار باید بازنگری شود 
اما از سال ۸۸ تا سال گذشته هیچ اقدامی انجام نشده است.

افرادی که در اراضی مزروعی ساخت و ساز داشته اند، کاری 
که انجام شد مسئولین منابع طبیعی،بنیادمسکن و منابع آب 
را خواستیم تا در طرح هادی مطابق قانون بازنگری صورت 
بگیرد. تا کنون مشکل ۱۲ روستا در این زمینه حل شده است.

شد:  یادآور  سوخت  به  مربوط  مشکلات  خصوص  در  وی 
بلوچستان  سیستان  سمت  از  استان  ورودی  بم  شهرستان 
هست و به نوعی سر ریز جرائمی است که در استان مجاور ما 
اتفاق می افتد. در استانهای دیگر فراوانی نسبت به یک جرم 
وجود دارد مثلًا مواد مخدر، اما شهرستان بم بلحاظ موقعیت 
جغرافیایی و ورودی شهر، استان و حتی ورودی کشور است 
و موقعیت بم به گونه ای است که در تمامی جرائم به نوعی 
آمارمان زیاد است که یکی از آنها بحث سوخت هست یک 
بخشی از آن به لحاظ تفاوت قیمت بسیار زیاد بین سوخت 
دولتی و بازار آزاد هست. وی در خصوص انتقال روزانه سوخت 
از  بیان کرد: سوخت، روزانه فقط  بلوچستان  و  به سیستان 
بم به سیستان و بلوچستان منتقل نمی شود بلکه از کرمان، 
رفسنجان و استان یزد هم منتقل می شود و فقط مربوط به بم 
نیست و از استان ها و شهرستانهای مجاور ما هم صورت می 
گیرد و این بصورت طبیعی مشکل ایجاد می کند.هر فردی یک 
مینی بوس، اتوبوس و یا ماشین سنگین خریداری کرده و به 
تعبیر دوستان فقط از منزل تا جایگاه سوخت از آن استفاده 
می شود. در کنار مشکل تفاوت قیمت نظارتی است که باید در 
حوزه شرکت نفت وجود داشته باشد. پیگیر راه اندازی سامانه 
بخش  شود  راه اندازی  اگر  که  هستیم  شهرداری  توسط  ای 
عمده مشکل ما در حوزه سوخت حل می شود ولی ما با همه 
این اوصاف تا به امروز به گونه ای مدیریت شده است که ما 
در زمینه کمبود سوخت نسبت به سایر شهرستانهای مجاور 

کمترین مشکل را داریم.
وی در خصوص حمل اتباع گفت: ما قانون جابجایی اتباع از 
مرز را داریم که مصوب سال 67 است. آنچه در قانون جرم 
به سرحدات  مربوط صرفا  و خروج  ورود  است  انگاری شده 
مرزی است و مشکل ما این است که حمل اتباع در داخل 
کشور جرم انگاری نشده است و صرفاً به موجب مصوبه شورای 
عالی امنیت ملی اشخاصی که اقدام به حمل و جابجایی اتباع 
کنند وسیله نقلیه آنها بمدت 6 ماه توقیف می شود باتوجه 
به اینکه ما دروازه ورود به استان و حتی به کشور هستیم 
و روزانه تعداد بسیار زیادی تردد داریم در خرداد ماه ما 3 
دستگاه اتوبوس)۹۰ نفر( حامل اتباع توقیف شده است ولی 

مشکل اساسی خلأ قانونی است که وجود دارد. اتوبوسی که 
در ابارق، بم یا جای دیگر توقیف می شود حداقل3 ایست و 
بازرسی را پست سر گذاشته وارد شده و اینجا توقیف شده 
است.پیگیر ایست و بازرسی مصوب در ورودی استان کرمان 
)خروجی سیستان و بلوچستانٔ نصرت آباد( هستیم. اولین 
ایست بازرسی ما مرصاد است یعنی فرد باید از فهرج یا ریگان 
وارد حوزه قضایی کرمان بشود و حدود بیش از 3۰۰ کیلو 
متر ورود پیدا کند توی حوزه قضایی و مرصاد جلوی آن را 
از راه  می گیرند فردی که این همه راه را آمده بقیه اش را 
فرعی می رود بهترین کار این است که ما ورودی استان) از 
وارد  می شویم  رد  بلوچستان  و  سیستان  که  فهرج  سمت 
استان می شویم ما ایست و بازرسی نداریم( ایست و بازرسی 
مشابه مرصاد در ورودی استان داشته باشیم تا بتوانیم جلوی 
مجرمین، جرائم،اتباع،مواد مخدر و سلاح و مشروبات ؤ. را 
در ورودی استان بگیریم نه اینکه وارد استان شوند و بعد ما 
بیائیم اقدام کنیم. این بصورت طبیعی موجب ناامنی در  بم 
می شود چون ما در بم ایست و بازرسی نداریم و پیگیر این امر 
هستیم تا در ورودی شهرستان بم هم ایست و بازرسی داشته 
باشیم. امنیت یا ناامنی استان و یا کشور تا حدودی از امنیت 
و ناامنی اینجا می گذرد اگر اینجا امن باشد و   ورودی های ما 
سختگیری و بررسی شود قطعاً هم در خود شهرستان و هم 
در شهرستانهای دیگر و حتی استان ناامنی نداریم یا بسیار 
کم داریم. موارد متعدد جرائمی که در کشور اتفاق می افتد از 
اینجا وارد کشور می شوند در حالیکه ما ایست و بازرسی نداریم 

و این یک خلأ است.
وی در خصوص قتل های صورت گرفته گفت: در سال گذشته 
حدود ۹ مورد قتل اتفاق افتاده که فقط در یک مورد قاتل آن 
هنوز شناسایی نشده است و در 3 ماهه سال جاری هم تعداد 
3 قتل اتفاق افتاده است که دو مورد آن مصرف مشروب بوده 
است. سال گذشته هم در شهرستان بم و هم در شهرستان 
های مجاور 6۰ٔ پرونده  های ما بدلیل مصرف مشروب بوده 
است . مصرف مشروبات نقش بسیار مهمی در ارتکاب به جرائم 
بعدی را دارد. خانواده ها باید حتماً روی فرزندانشان نظارت 
داشته باشند سن افرادی که مرتکب قتل شده اند بسیار کم 

)۱6 سال(هست.
وی در خصوص آدم ربایی تشریح کرد : بخش عمده ای از 
آدم ربایی ها مربوط به معاملات مربوط به مواد مخدر است 
که بعد از پرداخت هزینه آزاد می شود. بخش دیگر اخاذی 
است که در سال دو مورد صورت می گیرد. افرادی که تمکن 
مالی دارند شناسایی می شوند و بعد ربوده و در مقابل آزادی او 
مبلغی را دریافت می کردند. متهمین در اعترافات خود اذعان 
کردند که افرادی از خود شهرستان افرادی را که تمکن مالی 
خوب دارند را شناسایی میکردند و ما آنها را می ربودیم. بنابر 
این ما این افراد را که در شهرستان بودند را شناسایی کردیم و 
یک نفر دستگیر کردیم که در موارد متعددی از آدم ربایی ها 
دست داشته است و اکنون زندان است و با او برخورد می شود.

محکومین متواری دستگیر و افرادی هم که در سنوات قبل در 
ارتکاب جرم نقش داشتند هم دستگیر شدند و پرونده آنها در 
حال رسیدگی است امنیت مردم برای ما تکلیف است و ناامنی 

را نمی پذیریم و با قاطعیت برخورد می کنیم.

اگر رسانه نباشد یا باشد ولی آزاد نباشد، در جامعه فساد میشود 

 عملکرد برتر دستگاه قضایی بم در سال گذشته 

 مصرف مشروبات زیاد است و سن قتل کاهش پیدا کرده 
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هفته نامه خبری- تحلیلی- سیاسی و فرهنگی
صاحب امتیاز و مدیر مسئول: رضا رحیم نژاد   سردبیر: محمدجواد رحیم نژاد     مدیر اجرایی و رییس سازمان آگهی ها: سعید افروغ       مدیر داخلی:  صادق ملایی    چاپ: طاها - کرمان      فیلمبردار: محمدحسین خراسانی نژاد     عکاس: علی معتمدی

 JOIN رفته و عبارت www.telegram.me/Toluebamرا در تلگرام جست و جو کنید و یا به آدرس @Toluebam جهت عضویت در کانال تلگرام طلوع بم و دریافت آخرین اخبار و عکس ها و ویدئوی های استان کرمان می توانید بعد از به روز کردن تلگرام خود شناسه
را کلیک کنید. همچنین شما می توانید عکس ها وگزارشات خود از اخبار، وقایع و مشکلات شهری که در آن زندگی می کنید را به پیامگیر طلوع بم در تلگرام با شماره:   09210428379   جهت پیگیری و درج در نشریه بفرستید.
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انعقاد توافق نامه پیاده سازی شبکه مخابراتی مبتنی بر فیبر نوری
 در منطقه ویژه اقتصادی ارگ جدید بم 

طی مراسمی در محل سالن جلسات شرکت عمران ارگ جدید با حضور جناب آقای مهندس شهسوار پور مدیر عامل و رئیس هئیت مدیره شرکت عمران ارگ و جناب 
آقای آذری نصرآباد مدیر مخابرات منطقه کرمان توافق نامه پیاده سازی شبکه مخابراتی مبتنی بر فیبر نوری در سطح منطقه ویژه اقتصادی ارگ جدید منعقد گردید.

در راستای این طرح با توسعه شبکه  فیبر نوری و با سرمایه گذاری به مبلغ  دویست میلیارد ریال کلیه نیازهای  مخابراتی فازهای مسکونی شهرک و همه صنایع فعال 
مستقر در منطقه ویژه اقتصادی ارگ جدید بر بستر FTTH و با بکار گیری آخرین تکنولوژی و تجهیزات ارتباطی  تامین می گردد.

شایان ذکر است پروژ های زیرساخت عمران و ارتباطات و فناوری اطلاعات در حال اجرا  به منظور هوشمند سازی اداری و خدمات شهری جهت ارائه خدمات نوین به 
ساکنین و فعالین اقتصادی تدوین و طراحی گردیده اند.


